
Protokół Nr XIV/12 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 27 czerwca 2012 roku. 

Ad.pkt. 1. 
Obrady XIV sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Pan Bogdan 

Kresso o godz. II00 modlitwą „Ojcze nasz " 
Otwierając posiedzenie powitał Radnych, zaproszonych gości w osobach: Panią 

Halinę Boratyńską Kier. GOPS w Rudce, Pana Radcę Prawnego, Pana Wójta oraz 
pracowników urzędu przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 13 radnych. 
1. Pan Piotr Marian Barszczewski 
2. Pan Jan Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pani Barbara Kryńska 
6. Pan Andrzej Niemyjski 
7. Pan Kazimierz Olszewski 
8. Pani Krystyna Safaryn 
9. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
10. Pan Tadeusz Uszyński 
11. Pan Jan Wiński 
12. Pan Ryszard Wiński 
13. Pan Stanisław Zero 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczył: 
1. Pan Radny Grzegorz Marek Godlewski. 
2. Pani Honorata Rudkowska 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji Rady Gminy Rudka. 
4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Rudka do realizacji projektu 

systemowego „Lepsze jutro" realizowanego w ramach Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i 
upowszechnienie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej" Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

6. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Rudka. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Rudka za 2011 rok. 
- przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rudka za 2011 rok, 



- przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Rudka sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2011 rok. 

b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rudka. 
- przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rudka o wykonaniu 
budżetu Gminy Rudka za 2001 rok, 

- przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną Rady Gminy Rudka wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 
2011 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
Rady Gminy Rudka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/66/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 
30 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rudka w roku 2012. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Urzędowi Gminy Rudka wykonania obsługi 
finansowo - księgowej Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Rudce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 
refundację kosztów realizacji zadania pn.: „Przebudowa układu komunikacyjnego - droga 
Nr 1697B Mień - Rudka - Boćki, odcinek Rudka - Olendy" 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 
na lata 2012-2015. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na rok 2012. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Rudka. 

Po przedstawieniu w/w porządku Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 
inne propozycje co do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Innych propozycji nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania za przedstawionym porządkiem obrad było 13 głosów 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia XIII sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do treści protokołu z w/w posiedzenia. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia XIII sesji został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (13 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 30 marca 2012 r. 

zostało wydanych 9 zarządzeń w sprawie: 
- informacji z wykonania budżetu Gminy Rudka oraz o deficycie/nadwyżce za I kwartał 2012 
roku. 



- mian w budżecie Gminy Rudka na rok 2012. 
- zmiany planów finansowych zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych gminie odrębnymi ustawami w 2012 roku. 
- przedstawienia Radzie Gminy sprawozdania finansowego Gminy za 2011 rok. 
- zmiany w załączniku do Zarządzenia Wójta Gminy Rudka Nr 4/2012 z dnia 30 stycznia 

2012 roku dot. cennika usług transportowych świadczonych przez Urząd Gminy. 
- ustalenia cennika usług transportowych świadczonych przez Urząd Gminy. 
- kredytów długoterminowych planowanych do zaciągnięcia w roku 2012. 
- zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach 

działania „Odnowa i rozwój wsi" objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 
2007-2013. 

- przygotowania projektów uchwał na XIV sesję Rady Gminy Rudka. 

Ponadto został ogłoszony przetarg na budowę „Szkolnego placu zabaw przy Zespole 
Szkół im. Jana Pawła II w Rudce. Zostało złożonych 11 ofert. Przetarg nie został jeszcze 
rozstrzygnięty z uwagi na niekompletną dokumentację. Oferenci zostali zobowiązani do jej 
uzupełnienia. 

Kontynuując swą wypowiedź poinformował, że trwają prace związane z budową 
świetlicy w Niemyjach Ząbkach i w Karpiu. Prace są wykonywane w miarę terminowo. 
Ponadto został złożony wniosek przez parafię na remonty. Złożyliśmy wniosek na publikację 
- wznowienie książki monografia Rudki. Książka ma być obszerniejsza oraz w innej szacie 
graficznej. 
Wniosek złożony na przeprowadzenie kanalizacji w Niemyjach Ząbkach oraz w Niemyjach 
Jarnątach wśród ubiegających się uzyskał największą ilość punktów. 
Podczas dalszej wypowiedzi poinformował, że uczestniczono w: 
- posiedzeniu Zarządu Powiatowego OSP, 
- obchodach dnia 3 Maja w Bielsku Podlaskim oraz w Rudce. 
- obchodach Dnia Strażaka w Bielsku Podlaskim, 
- XXIV Forum Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego, 
- konferencji „Kraina Bobra" w Augustowie, 
- konferencji podsumowującej projekt pt „Kraina Bobra przyciąga uwagę turystów" -
Malinowo, 

- III Zjeździe Oddziału Wojewódzkiego OSP w Rajgrodzie, 
- Powiatowej Radzie Zatrudnienia w Kazimierzu Dolnym 
- uroczystościach z okazji obchodów Dnia Podlasia - 10 czerwiec Drohiczyn. 
- 23 kwietnia w Rudce odbyły się uroczystości związane z odsłonięciem Krzyża - Pomnika 
Sybiraków, 
- 1 czerwca odbyło się otwarcie boiska „ORLIK", 
- 24 lipca odbyła się impreza pn „Powitanie lata". 

Na zakończenie stwierdził, że są to najważniejsze sprawy jakimi zajmowaliśmy się w 
okresie od ostatniej sesji. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji: 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia gminy Rudka do realizacji projektu systemowego „Lepsze jutro" 



realizowanego w ramach Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i upowszechnienie aktywnej integracji 
przez ośrodki pomocy społecznej" Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki został dostarczony 
w materiałach na sesję. 
Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski prosił o wyjaśnienie o co w tym chodzi. 

Pani Halina Boratyńska - Kierownik GOPS w Rudce wyjaśniła, że GOPS w Rudce w 
roku bieżącym przystępuje do realizacji projektu systemowego pt; „Lepsze jutro" 
współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013. Priorytet VII 
Promocja integracji społecznej. Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji. 
Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i upowszechnienie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 
społecznej". 

Realizacja projektu systemowego „Lepsze jutro" rozpoczęła się 1 maja 2012 roku In 
trwać będzie do 30 listopada br. 
Celem nadrzędnym realizowanego projektu jest przygotowanie klientów GOPS w Rudce -
uczestników projektu do aktywnego powrotu do życia zawodowego i społecznego, 
zwiększenie wiary we własne siły i poprawę funkcjonowania w relacjach rodzinnych i 
społecznych związana z osobistym rozwojem. Projekt jest skierowany do 11 osób 
zagrożonych wykluczeniem społecznym, korzystających ze świadczeń pomocy społecznej, 
które jednocześnie nie pracują, są w wieku aktywności zawodowej oraz do 5 osób w ramach 
Programu Aktywności lokalnej. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała została 
przyjęta. 
Uchwały Nr XIV/69/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie 
przystąpienia gminy Rudka do realizacji projektu systemowego „Lepsze jutro" realizowanego 
w ramach Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i upowszechnienie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej" Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w załączeniu do protokołu z 
posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 6. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący przypomniał, że ocena zasobów 

pomocy społecznej na rok 2011 gminy Rudka została dostarczona w materiałach na 
posiedzenie sesji. 
Czy w związku z tymi materiałami są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w ocena została przyjęta. 
Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 gminy Rudka w załączeniu do protokołu z 
posiedzenia sesji. 



Ad. pkt 7. 
a) Pan Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rudka 
za 2011 rok został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. Poinformował również, że 
została wydana pozytywna Uchwała Nr 11-00321-44/12 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 12 kwietnia 2012 roku w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2011 rok, po czym odczytał jej treść, (uchwała w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji). 
Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIV/70/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Rudka za 2011 rok w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

b) Podczas dalszego posiedzenia Pan Przewodniczący przypomniał, że Komisja 
Rewizyjna Rady Gminy Rudka pozytywnie oceniła pracę Wójta, (opinia Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Rudka o wykonaniu budżetu Gminy Rudka za 2011 rok w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji). Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący 
zapoznał z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez komisję Rewizyjną Rady Gminy Rudka 
wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium (treść uchwały w załączeniu do protokołu z 
posiedzenia sesji). 
Czy w związku z przedstawionymi materiałami są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rudka, po czym zwrócił się z zapytaniem do 
radnych kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem przedstawionej uchwały było 13 głosów. 
Uchwała Nr XIV/71/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rudka w załączeniu do protokołu z sesji. 

Prosząc o głos Pan Wójt złożył podziękowanie wszystkim Radnym, za pozytywną 
ocenę pracy Wójta oraz pracowników urzędu. 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę do godz. I I 0 0 . 

Po przerwie obrady XIV sesji zostały wznowione 

Ad. pkt. 8. 
Pan Przewodniczący zapoznał z treścią pisma jakie wpłynęło do Przewodniczącego 

Rady z Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Krzysztofa Kluka w Rudce w 
sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Gminy Rudka 
Panem Bogdanem Kresso - treść pisma w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 



Przypomniał, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy 
z radnym Rady Gminy Rudka został dostarczony w materiałach na sesję, czy w związku z 
tym projektem są uwagi łub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 11 głosów, 1 głos 
wstrzymujący się oraz 1 głos przeciw. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIV/72/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Gminy Rudka w załączeniu 
do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 9. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/66/2012 Rady Gminy Rudka z 

dnia 30 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rudka w roku 2012 został 
dostarczony w materiałach na sesję. 
Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Pan Sekretarz Jerzy Gabrysiak przypomniał, że w załączniku do pierwotnej uchwały w 
rozdziale III Opieka nad zwierzętami został skreślony §12 ust. 1 i 2. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIV/73/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie 
zmiany uchwały Nr XIII/66/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 30 marca 2012 r. w sprawie 
przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Rudka w roku 2012 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 10. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie powierzenia 

Urzędowi Gminy Rudka wykonania obsługi finansowo - księgowej Zespołu Szkół im. Jana 
Pawła II w Rudce został dostarczony w materiałach na dzisiejsze posiedzenie. 
Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIV/74/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie 
powierzenia Urzędowi Gminy Rudka wykonania obsługi finansowo - księgowej Zespołu 
Szkół im. Jana Pawła II w Rudce w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 11. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący przypomniał, ze projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na refundację kosztów 
realizacji zadania pn.: „Przebudowa układu komunikacyjnego - droga Nr 1697B Mień -
Rudka - Boćki, odcinek Rudka - Olendy" został dostarczony w materiałach na sesję. 



Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Pan Radny Tadeusz Uszyński prosząc o głos stwierdził, że powiat prosi o 
dofinansowanie 

Pan Radny Jan Filipowicz stwierdził - swego czasu była mowa, że jak pomożemy 
powiatowi to oni zrobią drogę do rzeki. W tej sprawie nic nie robią tylko wyciągają ręce aby 
im dawać. 

Pan Radny Jan Wiński stwierdził, mosty zostały zrobione, brak jest odpływów. Przy 
cmentarzu miał powstać parking, prace nie zostały zakończone. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski prosząc o głos stwierdził - poprzez ułożenia 
chodnika na ul. Olędzkiej droga stała się za wąska. Moim zdaniem błędem było robienie 
chodnika. Jest utrudniony odpływ wody. Zima przejazd się zawęża poprzez zawiewający 
śnieg. Kontynuując swą wypowiedź zasugerował by na ul. Zakościelnej uzupełnić wjazd. 

Pan Radny Michał Gawrysiak stwierdził, że powiat po raz kolejny prosi by gminy 
dokładały się do remontów. Chodniki należy oczyścić. Powinni zrobić tak jak naprawdę 
powinno być. 

Ponadto stwierdził gdyby rowy nie były zasypane woda by spływała. 

Pan Andrzej Anusiewicz - Wójt Gminy poinformował, iż przed rozpoczęciem 
inwestycji nie było pewne jakie będą koszty, dlatego w projekcie uchwały jest rozbicie w 
latach - dotyczy to kontynuacji budowy chodnika w kierunku Brańska. 

Pan Radny Jan Filipowicz stwierdził - jeśli przyjmiemy tą uchwałę, a prace nie będą 
wykonane to pierwszy złożę wniosek jak nic nie będą robić aby ją uchwałę cofnąć. 

Pani Joanna Sopek - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że podjęcie tej uchwały jest to 
zobowiązanie finansowe. 

Pan Andrzej Anusiewicz stwierdził, że wymiana zdań jest jak najbardziej potrzebna. 
Jeżeli jest potrzeba można składać bezpośrednio zapytania do Starosty czy Wójta. 

Pan Radny Tadeusz Uszyński stwierdził, że jestem zdania, ze w tej sprawie powinien 
przyjechać ktoś z powiatu i przedstawić dokładnie temat. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski zaproponował zakończyć dyskusję i zagłosować 
nad proponowaną uchwałą. 

Pan Przewodniczący Rady Bogdan Kresso stwierdził, że dyskusję uważa za 
zamkniętą po czym zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za przyjęciem w/w uchwały 
proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 2 głosy, wstrzymujących 5 
głosów oraz 6 głosów przeciw. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała nie została 
przyjęta. 



Ad.pkt. 12. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2012-2015 został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. 
Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIV/75/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2012 - 2015 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 10. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 

uwagi lub zapytania co do treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Rudka na rok 2012. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, ze w związku z tym, iż nie została podjęta uchwała w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na refundację kosztów 
realizacji zadania pn.: „Przebudowa układu komunikacyjnego - droga Nr 1697B Mień -
Rudka - Boćki, odcinek Rudka - Olendy" w przygotowanym projekcie uchwały należy 
nanieść poprawkę w załączniku Nr 6. 
Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 
kto jest za przyjęciem w/w uchwały po wprowadzonej zmianie proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIV/76/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Rudka na rok 2012 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 14 
Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Wójt Andrzej Anusiewicz zwrócił się z zapytaniem czy jest potrzeba zaproszenia 
na przyszłą sesję Starostę. 

Radni zadecydowali jeżeli jest możliwość to zaprosić. 

Pan Radny Jan Filipowicz zgłosił potrzebę naprawy boiska wiejskiego poprzez 
nawiezienie pisku i wyrównanie jego płyty. 

Pan Radny Stanisław Zero zaproponował aby we wsi ustawić znaki ostrzegawcze 
„Przepędzanie zwierząt domowych". 

Wyjaśniając Radnemu pan Wójt stwierdził - otrzymaliśmy w tej sprawie pismo, iż w 
terenie zabudowanym nie ma możliwości ustawienia takich znaków drogowych, (dotyczy to 
drogi nr 681 - wojewódzkiej). Wystosujemy jeszcze w tej sprawie jedno pismo. 



Pan Radny Jan Wiński zgłosił potrzebę: odprowadzenie wody z rowu od strony pana 
Michalczuka, nawiezienia żwiru na drogę za wioskę oraz temat świetlicy i wysypiska. 

Pan Wójt wyjaśnił, że borykamy się z problemem pogodowym i prace o których 
wspomniał pan radny nie zostały w pełni zakończone. 
Jeżeli chodzi o świetlicę po byłej zlewni w tej sprawie rozmawiałem niejednokrotnie. 
Uważam, że nad tym tematem powinni czuwać wszyscy, zarówno rada sołecka jak i 
mieszkańcy i informować na bieżąco odpowiednie władze. 

Ad. pkt. 15. 
Wolne wnioski. 

Pan Wójt Gminy Andrzej Anusiewicz zapoznał z treścią pisma jakie wpłynęło od Pana 
Edwarda Woroszyła zam. w Rudce przy ul. Ciechanowieckiej. Treść pisma w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. Po zapoznaniu poinformował, że sprawa ta zostanie skierowana 
do GOPS celem bliższego rozpoznania tematu. 

Ad. pkt 16. 
Obrady XIV sesji zakończono o godz. 1315 modlitwą „Zdrowaś Maryjo 

Protokół sporządziła: 

Barbara Wąsielewska 

Przewodn^ący^ Rady Gminy 

mgr inż. $łogdan Kresso 


